

2002

公司大事記 Landmark Events



▲ 丁忠澤總經理會見日本知識產權界人士 (2002年5月)。
General Manager Ding Zhongze met with Japanese IP professionals (May 2002).

2002年 原中國國際貿易促進委員會副會長馬躍兼任公司董事長。

2002年1月1日 中國專利與商標代理(美國)有限公司遷入紐約新址。

2002年4月 為感謝中國專利代理(香港)有限公司擔任香港貿易發展局商務顧問以來為香港本地企業界提供的專業諮詢服務, 香港貿易發展局向公司頒發感謝狀。

2002年5月19日-22日 丁忠澤總經理率代表團參加在美國華盛頓特區召開第124屆國際商標協會(INTA)年會。5月19日晚, 公司舉辦了名為“中國之夜”的盛大招待晚會。

2002年5月27日 中國版權協會全國會員代表大會在北京召開。石小梅副總經理當選為協會常務理事, 羅宏助理總經理當選為理事。

2002年9月16日 丁忠澤總經理等一行訪問了歐洲專利局及德國專利局, 兩局的局長接見了代表團。

2002 Ma Yue, former Vice-Chairman of CCPIT concurrently took the position of the Chairman of the CPA board of directors.

1 January 2002 The China Patent and Trademark Agent (U.S.) Ltd. moved to a new office in New York City.

April 2002 The Hong Kong Trade Development Council issued to the China Patent Agent (H. K.) Ltd. the Certificate of Thanks for its professional consultation services to the local businesses in Hong Kong after it served as a consultant to the Council.

19-22 May 2002 General Manager Ding Zhongze led a delegation to the 124th Annual INTA Meeting held in Washington D.C.. On the evening of 19 May, the China Patent Agent (H.K.) Ltd. held a grand reception of the "China Night" during the meeting.

27 May 2002 Deputy General Manager Shi Xiaomei was elected executive member of its Executive Committee and Assistant General Manager Luo Hong member of the Executive Committee of the China Copyright Association at its National Conference held in Beijing.

16 September 2002 General Manager Ding Zhongze and his party paid a visit to the European Patent Office and the German Patent Office. The commissioners of the Offices met with the visiting CPA delegation.



▲ 中國國家隊主教練米盧委託公司註冊“米盧”商標(2002年4月)。
Mr Velibor Milutinovic, chief coach of the Chinese football team appointed CPA to register the "米盧" trademark (April 2002).



▲ 公司的律師在香港中小企業市場推廣日展覽會上向來訪人士提供諮詢(2002年6月)。
The CPA Attorneys-at-law were consulted at the exhibition on the SME Market Promotion Day in Hong Kong (June 2002).

